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	Gafarov M.A., Kornilov I.K. Design of printing production for packaging production. ― P. 4‑12.

	
	В статье предпринята попытка спроектировать полиграфическое производство по выпуску упаковки на примере картонных коробок для чайных пакетиков. Был спроектирован цех производства и произведен статический расчет основных элементов конструкции цеха. Была спроектирована модель цеха при помощи программы APM WinMachine.
	In the article, an attempt was made to design printing production to start packaging using the example of cardboard boxes for tea bags. The production shop was designed and the main structural elements of the workshop were static calculated. The workshop model was designed using the APM WinMachine program.
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	Перевалова Е.В. Проблема доступа к информации: исторический аспект (на примере журналистской деятельности М.Н. Каткова). ― С. 13‑19.
	Perevalova E.V. Access to information: a historical aspect (on the example of the journalistic activity of M.N. Katkov). ― P. 13‑19.

	
	На примере профессиональной деятельности известного консервативного публициста 1860-1880-х гг. М.Н. Каткова рассматривается проблема доступа журналистов к официальной информации и процессы становления взаимодействия органов печати с властными структурами. Выявлено, что отсутствие четких границ гласности и искусственное ограничение властью информационного потока заставляло журналистов идти на компромисс с представителями политического истеблишмента ради доступа к необходимой информации.
	On the example of the journalistic activity of the famous conservative publicist of the 1860-1880s, M.N. Katkov, the problem of access to information and the processes of formation of interaction of power structures with the press is considered. It is revealed that the lack of clear borders of publicity and artificial restriction of the information flow by the authorities forced journalists to compromise with representatives of the political establishment in order to access the necessary information.
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	Бирюков В.А., Дмитриева О.В., Ливсон М.В. Технологии монетизации международных и российских стриминговых видеоплатформ. ― С. 20‑27.
	Biryukov V.A., Dmitrieva O.V., Livson M.V. Technologies of monetization of international and russian streaming video platforms. ― P. 20‑27.

	
	В статье рассмотрены сущностные особенности и преимущества стриминговых видеоплатформ перед эфирным и кабельным вещанием, описаны характерные особенности и определены сильные и слабые стороны ведущих международных и российских стриминговых сервисов с учетом мнения ведущих аналитиков в данной области. Проанализированы применяемые ведущими международными и российскими стриминговыми сервисами маркетинговые стратегии и определены основные направления монетизации онлайн-видеоплатформ с учетом перспектив развития мировой экономики и предпочтений медиапотребителей.
	The article considers the essential features and advantages of streaming video platforms over air and cable broadcasting, describes the characteristic features and identifies the strengths and weaknesses of leading international and Russian streaming services, taking into account the opinion of leading analysts in this field. Marketing strategies used by leading international and Russian streaming services were analyzed and the main directions of monetization of online video platforms were determined taking into account the prospects for the development of the global economy and the preferences of mediaconsumers.

	
	Ключевые слова: стриминг, видеоплатформа, контент, сериал, маркетинговая стратегия, медиапотребление, медиаэкономика
	Keywords: streaming, video platform, content, series, marketing strategy, media-consumption, mediaeconomy

	4.
	Катанаева М.А., Ларцева Т.А., Алексашина О.В. Рекомендации медиаорганизациям по разработке систем менеджмента качества. ― С. 28‑32.
	Katanaeva M.A., Lartseva T.A., Aleksashina O.V. Recommendations to media organizations on the development of quality management systems. ― P. 28‑32.

	
	В статье рассмотрены особенности и механизмы разработки, внедрения, поддержания в рабочем состоянии систем менеджмента качества медиаорганизаций в условиях усиливающейся конкуренции рыночной медиаэкономики, отвечающих требованиям стандарта ГОСТ Р ИСО 9001-2015 и позволяющих достигать конкурентных целей.
	The article considers the features and mechanisms of development, implementation, and maintenance of quality management systems of media organizations in the conditions of increasing competition in the market media economy that meet the requirements of the GOST R ISO 9001-2015 standard and allow achieving competitive goals.
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	Livson M.V. 
Fake information: benefits and negative impact on the profitability of organizations. ― P. 33‑38.

	
	В статье рассмотрены сущность и особенности функционирования фейковой экономики в условиях политической, экономической и социальной нестабильности. Изучены факторы, определяющие появление фейковой информации, а также проанализировано положительное и отрицательное влияние фейковых новостей на финансовую эффективность организаций.
	The article considers peculiarities of fake economy functioning in conditions of political, economic and social instability. We studied the factors that determine the appearance of fake information, as well as analyzed the positive and negative impact of fake news on the financial efficiency of organizations.
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	Панова Н.А. Современные инструменты прогнозирования ситуации в медиабизнесе. ― С. 39‑45.
	Panova N.A. Modern forecasting tools situations in the media business. ― P. 39‑45.

	
	Статья посвящена анализу современных инструментов прогнозирования ситуации в медиабизнесе. Рассмотрены предпосылки использования прогнозного инструментария. Представлены основные виды инструментов, используемых для прогнозирования ситуации в медиабизнесе, в том числе прогнозные опережающие индексы, форсайт-технология, нейронные сети, технология искусственного интеллекта.
	The article is devoted to the analysis of modern tools for forecasting the situation in the media business. The prerequisites for the use of forecasting tools are considered. The main types of tools used in forecasting the situation in the media business are presented, including predictive leading indices, foresight technology, neural networks, and artificial intelligence technology.
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	Polyakova N.S., Aldoshina A.V. Prosumerism as a marketing practice of the internet space. ― P. 46‑50.

	
	В данной статье рассматриваются предпосылки формирования феномена просьюмеризма в обществе потребления, особенности просьюмеристской концепции, бизнес-модель нового типа, отражающая симбиотический характер взаимоотношений производителя и потребителя. В статье приведены примеры использования просьюмеризма в качестве маркетинговой практики интернет-пространства ведущих мировых и российских компаний.
	This article discusses the prerequisites for the formation of the phenomenon of prosumerism in a consumer society, the features of the prosumerian concept, a new type of business model that reflects the symbiotic nature of the relationship between producer and consumer. The article provides examples of the use of prosumerism as a marketing practice for the Internet spaces of leading world and Russian companies.
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	Stepanova G.N., Borisova S.G., Samsonov M.I. Digitalization of management processes – competitiveness factor of the media business from the perspective of the modern transformation of the economy. ― P. 51‑56.

	
	Рассмотрены виды трансформации, протекающие в медиаиндустрии на макро-, мезо- и микроуровнях. Изложены принципы функционирования современного рынка, имеющего системно-синергетический характер. Представлены новые подходы к инфоконвергенции, показана роль пользователя как активного участника создания медиаконтента. Сформулированы задачи формирования интеллектуального капитала, стоящие перед медиаорганизацией как креативной корпорацией.
	The prerequisites and necessity of introducing the concept of digital transformation areidentified and justified. Proposals are made regarding the strategic priorities of the digital development of strategic business planning in the media business. The principles of functioning of the modern market, which is systemically synergistic, are set out. The types of transformations taking place in the media industry at macro-, meso- and micro-levels are considered. New approaches to information convergence are presented, the role of the user as an active participant in the creation of media content is shown. The tasks of intellectual capital formation facing the media organization as a creative corporation are formulated.
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	Filonova A.S., Altunina Yu.O., Gorlova O.E. Managing the reputation activity of a media organization in a crisis situation. ― P. 57‑61.

	
	В статье рассмотрены особенности управления репутацией медиаорганизации в условиях кризиса. Проанализированы основные технологии работы с репутацией медиаорганизации на этапах ее формирования, поддержания и защиты. Определены основные направления в управлении репутационной активностью медиаорганизации в офлайн и онлайн среде, и обозначены основные PR-технологии, применяемые компанией в общей репутационной стратегии. Обозначена роль репутационной стратегии компании в общей бизнес-стратегии медиаорганизации.
	The article discusses the features of managing the reputation of a media organization in a crisis. The main technologies of working with the reputation of a media organization at the stages of its formation, maintenance and protection are analyzed. The main directions in managing the reputation activity of a media organization in the offline and online environment are defined, and the main PR technologies used by the company in the overall reputation strategy are identified. The role of the company's reputation strategy in the overall business strategy of the media organization is outlined.
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	В статье рассмотрены школы стратегического менеджмента как методологическая основа разработки стратегии медиаорганизации. Обоснована значимость инноваций как фактора повышения конкурентоспособности медиабизнеса в цифровой экономике.
	The article considers schools of strategic management as a methodological basis for developing a media organization strategy. The importance of innovation as a factor in increasing the competitiveness of the media business in the digital economy is justified.

	
	Ключевые слова: школы стратегического менеджмента, стратегия, информационно-сетевое общество, цифровые технологии, новые медиа, социальные сети, интернет-СМИ, онлайн-трансляции
	Keywords: schools of strategic management, strategy, information and network society, digital technologies, new media, social networks, internet media, online broadcasts


